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	Παρατηρήσεις:

	1. Η κατάληξη –α στον πληθυντικό των ουδετέρων είναι βραχεία.
2. Η δίφθογγος οι, στο τέλος κλιτής λέξεις, είναι βραχεία.
3. Η γενική και η δοτική των ουσιαστικών β’ κλίσης, όταν τονίζονται στη λήγουσα, περισπώνται.
4. Τα οξύτονα και παροξύτονα ουσιαστικά β’ κλίσης διατηρούν τον τόνο τους στην ίδια συλλαβή σε όλες τις πτώσεις.
5. Τα παροξύτονα ουσιαστικά β’ κλίσης τονίζονται στην προπαραλήγουσα, όταν η λήγουσα είναι βραχεία. Ο τόνος τους κατεβαίνει στην παραλήγουσα, όταν η λήγουσα είναι μακρά. 
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